

# **Samia Chelbi**

***CEO et Fondatrice, NET-INFO et DigiArtLiving Lab Tunisie; Unreal Authorized Instructor et innovatrice d'écosystèmes***

## **Version française**

### **BIOGRAPHIE**

Samia Chelbi est une experte en ingénierie de la formation créative et numérique, ainsi qu'en gestion de l'innovation. Fondatrice de NET-INFO, DigiArtLivingLab, AfricanGameDev et Africa Metaverse Academy, elle possède plus de 25 ans d'expérience en ingénierie logicielle. Elle occupe actuellement le poste de maître technologue en systèmes d'information à l'Institut Supérieur des Études Technologiques de Nabeul, où elle s'investit pour promouvoir la créativité numérique et l'innovation sociale en Afrique. Par ailleurs, elle préside le Groupement des Industries Créatives et Numériques au sein de la CONECT, Confédération des Entreprises Citoyennes de Tunisie. Elle est également « Unreal Authorized Instructor » d'Epic Games.

# **Samia Chelbi**

***CEO and Founder, NET-INFO and DigiArtLiving Lab Tunisia; Unreal Authorized Instructor and Ecosystem innovator***

## **English version**

### **BIOGRAPHY**

Samia Chelbi is an expert in creative and digital training engineering, as well as innovation management. As the founder of NET-INFO, DigiArtLivingLab, AfricanGameDev and Africa Metaverse Academy, she has over 25 years of experience in software engineering. She currently serves as a Senior Technologist in Information Systems at the Higher Institute of Technological Studies in Nabeul, where she is dedicated to promoting digital creativity and social innovation in Africa. Additionally, she chairs the Creative and Digital Industries Group within CONECT, the Confederation of Citizen Enterprises of Tunisia. She is also an Unreal Authorized Instructor from Epic Games.